3. stupeň přídavných jmen
- vytvoříme pomocí členu the + základního tvaru příd. jména + koncovky – est
long – the longest (= nejdelší)
old – the oldest (= nejstarší)
· zdvojení souhlásky : hot – the hottest, thin – the thinnest
· Y – se mění na I – lazy – the laziest, heavy – the heaviest
· pokud končí příd. jméno na – e, už se druhé e nepřidává (= přidám jen –st) 
· large – the largest, wide – the widest
· [bookmark: _GoBack]u některých příd. jmen se 3. stupeň tvoří nepravidelně – good – the best (= nejlepší), bad – the worst (= nejhorší)

1) Zkus vytvořit 3. stupeň od následujících příd. jmen a vedle napiš český význam:

	Přídavné jméno
	3. stupeň
	překlad

	big
	
	

	simple
	
	

	nice
	
	

	pretty
	
	

	easy
	
	

	dry
	
	

	clever
	
	

	cheap
	
	



